陳樹渠紀念中學 Chan Shu Kui Memorial School

通告編號: S23/24-087A(中六畢業生)

五十一周年畢業暨頒獎典禮

敬啟者:本校五十一周年畢業暨頒獎典禮定於 2024 年 5 月 25 日(星期六)下午 3 時至 5 時假基督教家庭服務中心禮堂舉行。

為使儀式順利進行,所有畢業生務必依照下列時間及安排參與綵排:

日期	報到時間	地點	1	注意事項 必須穿著整齊夏季校服,髮式儀
2024年5月25日(星期六)	上午 10 時 45 分	基督教家庭服務中心禮堂 (觀塘翠屏道3號) (位置見後頁地圖)	2.	容整潔純樸,符合學校規定。 未有參與綵排或服式儀容不符 規定者,將安排於觀眾席就座。

本校誠邀 貴家長出席畢業典禮。典禮於<u>下午2時45分</u>入座,約於5時結束。有意出席的家長請著 貴子弟於4月26日前向班主任登記,以便安排座位,入場券將於當日會場接待處派發。

畢業是人生盛事,支持子女及與他們分享喜悅,定必留下美好回憶,並能促進親子感情。 期盼 貴家長抽空出席。

此致 中六畢業生家長

2024年4月15日



校長招祥麒博士

如因惡劣天氣或其他事故,教育局宣佈停課,當日活動將會取消。請留意電台、電視台宣佈,以及本校網頁最新消息。

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-087A(S.6 Graduates)

15 April 2024

To: Parents of S.6 Graduates

The 51st Speech Day

The 51st Speech Day has been scheduled to take place from 3:00p.m. to 5:00p.m. on 25 May 2024 (Saturday) in the Hall of Christian Family Service Centre.

To ensure the ceremony runs smoothly, graduates must attend the rehearsal according to the following arrangements:

Date	Reporting Time	Venue	Remarks
25 May 2024 (Saturday)	10:45 a.m.	Christian Family Service Centre (10F, 3 Tsui Ping Rd, Kwun Tong) (See the map on the next page)	 Students must wear proper summer school uniform and make sure their hairstyle and appearance are in line with the school rules. Students who fail to attend the rehearsal or are dressed inappropriately will be seated in the auditorium

You are cordially invited to attend the ceremony. Audience will be seated at 2:45 p.m. The ceremony will end at around 5:00 p.m. Parents who would like to attend may enroll with their child's class teacher <u>by 26 April</u>. Entry tickets will be distributed at the reception on the day of ceremony.

Graduation is an important event in life. Parents are highly encouraged to attend the Speech Day with their child to share their happiness.

Dr. CHIU Cheung Ki

Principal

If the Education Bureau announces the suspension of classes due to inclement weather, the ceremony will be cancelled. Please pay attention to the announcements on the radio, television and the school website for the latest updates.

陳樹渠紀念中學 Chan Shu Kui Memorial School

前往基督教家庭服務中心 (Go to Christian Family Service Centre) 港鐵觀塘站 D1 出口 (Kwun Tong MTR station, Exit D1)

